

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON WEDNESDAY, JANUARY 28, 2009 AT 8:00 A.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. Approval of the minutes of the Regular Council Meetings of December 8, 2008; December 9, 2008 (adjourned from December 8, 2008); and of the Special Council Meetings held December 15, 2008
3. Adoption of By-law entitled: "By-law 2314 authorizing a loan of \$7,000,000 in order to refinance the city of Côte Saint-Luc's portion of a water infrastructure debt originally financed by the City of Montreal"
4. Energy Savings Project – Request to the Minister of Municipal Affairs and Regions to allow the City of Côte Saint-Luc at its discretion – to approve tender 31-08 with Johnston Controls L.P.

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Director of Legal Services and City Clerk

\*\*\*\*\*

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE MERCREDI LE 28 JANVIER 2009 À 8H00**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions;
2. Approbation des procès-verbaux des Séances Régulières du Conseil du 8 décembre, 2008; du 9 décembre 2008 (réunion ajournée du 8 décembre, 2008); et des séances spéciales du conseil tenues le 15 décembre 2008;
3. Règlement d'emprunt 2314 intitulé : « Règlement 2314 autorisant un emprunt de 7 000 000 \$ pour le refinancement de la part de la Ville de Côte Saint-Luc d'une dette relative aux infrastructures de l'eau initialement financée par la Ville de Montréal » - Adoption
4. Projet d'économies d'énergie – Demande au Ministère des affaires municipales et des Régions d'autoriser la Ville de Côte Saint-Luc d'approuver à sa discrétion la soumission 31-08 avec Johnson Controls L.P.

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Directeur des services juridiques et greffer